
 
 

 

                                   
 

Concept verslag Algemene Ledenvergadering 19 april 2023. 

1. Opening door de voorzitter 
Patrick wenst ieder welkom. Alles is weer normaal alsof er geen corona was. We hebben meer 
leden gekregen. Alle examens hebben we weer een keer gehad.  
Ook andere activiteiten hebben weer plaatsgevonden o.a. de scholing van ons kader. Zwemmend 
redden voor zwembaden is een flinke activiteit geworden en ook de opleidingen Eerste hulp, met 
name de herhalingslessen worden weer gegeven. 
Ook de bewakingsgroep is weer gestart voor allerlei activiteiten. Diverse activiteiten worden 
ontwikkeld om zwemmend redden te promoten. De internationale Ontmoeting heeft weer 
plaatsgevonden. De Orange cup is groter geworden en ook SwimToFightCancer leverde weer een 
mooie som op. Er waren veel jubilarissen die we nu eindelijk konden huldigen. Tijdens de I.O. zijn 
ook door de bond enkele oorkondes ere-official uitgereikt. (Op de foto: Gerard Renders ontvangt 
wegens ziekte de oorkonde als ere-official van RN staande de vergadering.) 

  
2. Mededelingen van de secretaris 
Afmeldingen voor deze vergadering zijn 
binnengekomen van Jos v.d. Kroon, Miranda Martens, 
Annie Pennings, Fiona Mulder, Rita van den Berk, 
Marianne Rademaker en Cor Groen. 
 
3. Verslag jaarvergadering 20 april 2022  
Er zijn geen vragen en opmerkingen. Het verslag wordt 
goedgekeurd. 
  

4. Jaarverslag secretaris  
Ook hierbij zijn geen opmerkingen en wordt het goedgekeurd.  
  
5. Financiën 
A. Het jaarverslag over 2022.  
Voor de financiën is het woord aan Bob. Er is zoveel mogelijk rekening gehouden met alle 
omstandigheden.  
Opvallend was de grote behoefte aan het diploma toezichthouder.  
Er zijn EHBO-materialen aangeschaft en er was nascholing voor het Zwem ABC. De belangstelling 
was groot.  
Vier kaderleden zijn gestart voor hun instructeursdiploma. De opleiding is een pilot om de 
doelmatigheid te vergroten en om de tijdsduur niet langer te maken dan noodzakelijk. Vooral dus 
voor scholing van ons kader. 
Er zijn veel uitgaven voor onderhoud van onze vloot. Twee sups zijn al aangeschaft. De 
bewakingen leverden weer veel op.  
De inning van de contributie stond tijdens de lockdown stil en we denken dat dit een reden was 
om ondanks de onderbreking lid te blijven 
Meevallers waren er met de badhuur die pas betaald hoefde te worden toen alles weer liep. 
Uiteindelijk konden we €14.000 toevoegen aan ons spaarpotje 
Badhuur moet gereserveerd blijven, voor als extra betalingen nodig zouden zijn. 
We willen investeren in nieuwe snelle boot.  



 
 

 

                                   
 

Het kader krijgt indien gewenst nieuwe kleding en de waterhulpverleningsgroep heeft ook kleding 
nodig. 
Er kwam advies uit kascommissie om uitgaven soms anders te boeken ter wille van duidelijkheid. 
Bob zegde toe dit zeker serieus te zullen bestuderen, maar wees ook op de moeilijkheden hierbij.  
B. Begroting 2023  
De begroting valt deze keer erg groot uit i.v.m. de al genoemde uitgaven voor varend materieel, 
lesmaterialen en portofoons, kleding kader en bewakingsgroep.  
C. Investeringen  
Deel van de reserve investeren is verantwoord. Voor onze leden is er voor het achtste jaar op rij 
geen contributieverhogen.  
Gerard Lathouwers: Zwemkleding ook aanschaffen??  
Kan de ALV akkoord gaan? De vergadering gaat akkoord. 
 
6. Verslag Kascommissie  
Petra leest verklaring van de kascommissie voor. Het bestuur wordt decharge verleend.  
  
7. Verkiezing Kascommissie 
Voor Petra Smits en Riet Lesterhuis eindigt lidmaatschap van de kascommissie, met dank. Petra 
van Gennip en Gerard Lathouwers vormen samen met Bas van der Zee de nieuwe kascommissie 
 
8. Bestuursverkiezing 
Volgens rooster is Patrick v.d. Broek aftredend. Hij stelt zich herkiesbaar en wordt bij acclamatie 
gekozen. Patrick dankt voor het vertrouwen. 
  
9.  Bouwplannen zwembad De Tongelreep 
Patrick houdt een kort verhaal over de vorderingen van de bouwplannen. Begin mei 2023 gaat de 
eerste heipaal de grond in. Oplevering waarschijnlijk in 2025. 
 
10. Update beleidsplan 
Elma krijgt het woord.  
Vorig jaar is de basis gelegd voor het nieuwe beleid.  
Aan de orde kwam de kwaliteit en de scholing van het kader in het leerproces. De vraag hoelang 
duurt een instructeursopleiding bleek een eyeopener. Daar lagen niet altijd objectieve redenen 
aan ten grondslag. Daar gaat aan gewerkt worden. Met meer aandacht voor het kader. 
Wedstrijdgroep en jeugdcommissie zijn gestart met een eerste activiteit op locatie, een jeugddag.  
Bewakingen: Pascal neemt het woord over de bewakingen. We zijn vorig jaar gestart. Het bleek 
een flinke uitdaging. We hadden niet altijd de mankracht, zo druk was het. In totaal hebben we 38 
bewakers. We mochten meedoen aan RVR-oefening en organiseren komend seizoen samen met 
Den Bosch een nieuwe. 
Patrick: Dank aan de groep de vele inspanningen die ze geleverd hebben.  
 
11. Rondvraag 
Er zijn geen vragen. We bedanken u voor uw aanwezigheid en aandacht. 
 
12. Sluiting met een drankje 
 


